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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2016      § 146-159 
 

Tid: Tisdagen den 22 november  kl. 17.30 – 17:44 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-11-28 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S)   Ordförande 

Bo Sundin (M)   Vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare   

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  Tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson (SACO) 

Tjänstemän: 
Steinunn Á Håkansson tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare, Lennart Öström administratör, Marie Norrberg registrator 

Förhinder  
Emil Johansson (S) 

Mia Ternlund (V) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)  

 

 
 



Protokollsutdrag IDN sammanträde 2016-11-22 

Sida 2 av 4 
 

§ 154 

Möjligheten för personer med  funktionsnedsättning att delta i 
föreningslivet                                          
Dnr 03.03.993-2016 

 

 

BESLUT 
 
Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande och anför 

enligt följande:  

 

Syftet med stadens stöd till barn- och ungdomsverksamhet är att genom en bred 

föreningsverksamhet ge möjlighet till en omfattande och stimulerande fritid. Stockholms stad 

arbetar i enlighet med FN:s barnkonvention och en förutsättning för att stöd ska ges är att 

verksamheten följer intentionerna i barnkonventionen.  

Föreningens verksamhet ska vara öppen för alla och ingen ska diskrimineras på grund av kön, 

könsöverskridande identitet eller uttryck, etnisk tillhörighet, religion eller annan 

trosuppfattning, funktionshinder eller sexuell läggning. En självklarhet är att alla, framför allt 

i unga år, får möjlighet att delta i föreningens verksamhet, träningar och tävlingar i lika stor 

utsträckning. 

Barn och ungdomar ska i föreningsarbetet ges möjlighet att både delta och påverka, för att 

därigenom få träning även i de demokratiska arbetsformerna. Föreningsstödet ska riktas så att 

stadens integrationsarbete fortsätter att utvecklas och att flickor och pojkar får del av stödet i 

så lika omfattning som möjligt. 

Detta är tydligt i de riktlinjer som beslutats av idrottsnämnden så sent som förra året. Det är 

därför av vikt att stadens föreningar efterföljer dessa när de tar del av stadens bidrag för 

föreningsverksamhet.  

Upptäcker förvaltningen föreningar bryter mot dessa riktlinjer ska dessa kontaktas skyndsamt. 

Bryter föreningar konsekvent eller på ett allvarligt sätt mot riktlinjerna bör andra åtgärder 

övervägas. 

 

 

 

Ärendet 
Daniele Fava (L) ställer i en skrivelse till idrottsnämnden frågor om idrottsrörelsens arbete för 

att möta behovet hos personer med funktionsnedsättning samt om förvaltningens arbete med 

dessa föreningar. I tjänsteutlåtandet beskrivs förvaltningens arbete, var information om 

verksamheterna finns samlad samt var intresserade föreningar kan få stöd och råd. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  

 

Se under rubriken BESLUT. 
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Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till majoritetens (S), (V), (MP) förslag till beslut enligt 

följande:  

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande 

 

Därutöver anför idrottsnämnden följande: 

Syftet med stadens stöd till barn- och ungdomsverksamhet är att genom en bred 

föreningsverksamhet ge möjlighet till en omfattande och stimulerande fritid. Stockholms stad 

arbetar i enlighet med FN:s barnkonvention och en förutsättning för att stöd ska ges är att 

verksamheten följer intentionerna i barnkonventionen. Föreningens verksamhet ska vara 

öppen för alla och ingen ska diskrimineras på grund av kön, könsöverskridande identitet eller 

uttryck, etnisk tillhörighet, religion eller annan trosuppfattning, funktionshinder eller sexuell 

läggning. En självklarhet är att alla, framför allt i unga år, får möjlighet att delta i föreningens 

verksamhet, träningar och tävlingar i lika stor utsträckning. 

Barn och ungdomar ska i föreningsarbetet ges möjlighet att både delta och påverka, för att 

därigenom få träning även i de demokratiska arbetsformerna. Föreningsstödet ska riktas så att 

stadens integrationsarbete fortsätter att utvecklas och att flickor och pojkar får del av stödet i 

så lika omfattning som möjligt. 

Detta är tydligt i de riktlinjer som beslutats av idrottsnämnden så sent som förra året. Det är 

därför av vikt att stadens föreningar efterföljer dessa när de tar del av stadens bidrag för 

föreningsverksamet.  

Upptäcker förvaltningen föreningar bryter mot dessa riktlinjer ska dessa kontaktas skyndsamt. 

Bryter föreningar konsekvent eller på ett allvarligt sätt mot riktlinjerna bör andra åtgärder 

övervägas. 

Bo Sundin (M) yrkar för alliansen (M), (L), (KD) bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Ersättaryttrande  

Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaterna, kristdemokraterna  och 

liberalernas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt Emilia Bjuggren (S), Anders Lindell (MP) samt Mehdi Oguzsoy (V) förslag till 

beslut. 

Reservation 

Bo Sundin (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för förvaltningens förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 

Bo Sundin (M), Daniel Fava (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) lämnar sär-

skilt uttalande enligt följande: När P4 Stockholm ringde runt till flera friidrottsklubbar i 

Stockholms län för att fråga huruvida de tog emot personer med funktionsnedsättning visade 

det sig att det är långt ifrån alla som gör det. Detta trots att ett av kraven för att erhålla 

föreningsbidrag är att man inte får diskriminera personer med funktionsnedsättning. 

 

Vi ställde därför en fråga till förvaltningen om hur man säkerställer att föreningar som 

erhåller bidrag inte diskriminerar personer med funktionshinder. Tyvärr verkar svaret på 

frågan vara att man inte gör det. Vi har full förståelse för att det är svårt för vilken förening 

som helst att ta emot personer med vilka funktionshinder som helst, men skulle gärna se att 

kontrollen av de föreningar som erhåller bidrag från staden var bättre.  
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Anledningen till att vissa föreningar inte tar emot personer med funktionsnedsättning behöver 

dock inte vara att de inte vill, utan att de inte vet hur de ska gå tillväga. Förvaltningen skriver i 

svaret på vår skrivelse att de föreningar som vill ha hjälp med att släppa in funktionshindrade 

kan vända sig till bl.a. idrottsförvaltningen, men det framgår inte riktigt vilken hjälp man som 

förening kan få. För de föreningar som vill öppna för personer för funktionsnedsättning men 

inte vet hur bör staden tillhandahålla hjälp i form av exempelvis utbildningar. 

 

 

 

 
 
 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


